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Abstract (en)
[origin: CN107086138A] The invention relates to electrical switch equipment which comprises a first and a second switch contact pieces (7, 8). The
switch contact pieces (7, 8) can move relative to one another. A kinematic chain (11, 12, 13, 14) is used to input a movement to at least one of the
switch contact pieces (7, 8). A lock piece (26) of a locking device (25) can at least block a mechanical part (12) of the kinematic chain in different
positions, wherein the switch state of the electric switch equipment remains essentially unchanged.

Abstract (de)
Eine elektrische Schaltanordnung weist ein erstes sowie ein zweites Schaltkontaktstück (7, 8) auf. Die Schaltkontaktstücke (7, 8) sind relativ
zueinander bewegbar. Über eine kinematische Kette (11, 12, 13, 14) ist eine Bewegung auf zumindest eines der Schaltkontaktstücke (7, 8)
einkoppelbar. Ein Sperrelement (26) einer Sperreinrichtung (25) vermag zumindest ein Maschinenelement (12) der kinematischen Kette in
verschiedenen Lagen zu sperren, wobei der Schaltzustand der elektrischen Schaltanordnung im Wesentlichen unverändert bleibt.
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